
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 8. august 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 533
Vil ministeren oplyse, hvor lang den gennemsnitlige sagsbehandlingstid for Flygtningen-
ævnet er, når de vurderer på, om de vil genoptage en sag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sikandar Siddique (FG).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sikandar.Siddique@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Camilla Fabricius
formand

1/1

Offentligt
UUI Alm.del - Spørgsmål 533

Udlændinge- og Integrationsudvalget 2021-22


